PODSTATNÁ JMÉNA – MNOŽNÉ ČÍSLO

1.   – s

de oom – ooms			het meisje - meisjes 		de oma / opa - oma´s  / opa´s
de broer – broers		het biertje – biertjes 		de auto – auto´s 
		
2. – en
de nicht – nichten			de tolk - tolken
de fiets – fietsen			de universiteit - universiteiten
de vrouw – vrouwen			de student - studenten

POZOR NA PRAVOPIS:
a. ZDVOJOVÁNÍ SOUHLÁSKY PO KRÁTKÉ SAMOHLÁSCE:

de zus – zussen			de man - mannen
de zon – zonnen		de les - lessen
de bus – bussen			de vak - vakken

b. ZACHOVÁNÍ DLOUHÉ SAMOHLÁSKY:

de school  – scholen			
de zoon – zonen
de naam - namen

POZOR NA PRAVOPISNOU ZMĚNU: 	- s → -z-   het huis – huizen, de muis - muizen
 -f → -v-  de neef – neven, de brief - brieven
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